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Zamjenik gradonačelnika Prijedora Žarko Kovačević i vršilac dužnosti
načelnika Odjeljenja za društvene djelatnosti grada Prijedora Monja
Kasalović posjetili su danas Rudarski fakultet gdje je održan akademski
čas.

  

"Izabrali ste pravi fakultet i niste pogriješili. Fakultet treba gradu, a i grad fakultetu", poručio je Kovačević
u obraćanju brucošima za koje je danas organizovana dodjela indeksa, a ove ih je godine 16, i čime je i
zvanično započela akademska godina.
 Kovačević je podsjetio da je do imenovanja na dužnost zamjenika gradonačelnika bio asistent na ovom
fakultetu, a prethodno i student ove javne visokoškolske ustanove, te da je učestovao u redovnim
aktivnostima predstavljanju njenih potencijala i prednosti širom Republike Srpske.
  "I uvijek dobijamo isto pitanje od srednjoškolaca koji žele studirati: koliko košta dom odnosno smještaj
i hrana, a mi ni nemamo dom. Zato nam, na primjer, iz Hercegovine svake godine desetak studenata
upisuje ovaj isti fakultet u Beogradu. A ne samo da treba dom studentima, nego i srednjoškolcima.



Prijedor treba da bude regionalni srednjoškolski centar jer masa je djece svake godine iz susjednih opština
u našim srednjim školama i zato je i đački dom neophodan", istakao je Kovačević.

  Dekan Rudarskog fakulteta Vladimir Malbašić rekao je da se iz budžeta Republike Srpske na ime
studentskih i đačkih domova izdvaja oko deset miliona maraka godišnje, a da je Prijedor jedini grad koji
nema ni đački ni studentski dom.
  "Kako naši studenti pripadaju Univerzitetu u Banjoj Luci, oni praktično imaju pravo na smještaj u
banjalučkim domovima, ali je to neizvodnjivo, te bi dio novca sa republičkog nivoa za te namjene trebalo
preusmjeriti u Prijedor i zajednički sa gradom, koji sada subvencioniše smještaj i hranu studenata našeg
fakulteta koji nisu iz Prijedora, doći do rješenja za dom", naveo je Malbašić.
  Zahvaljujući tim subvencijama, 60 KM mjesečno studenti plaćaju smještaj u hotelu "Prijedor", a 1,5
KM obrok u Ugostiteljskoj školi kojem je redovna cijena 3 KM.
  Obraćajući se brucošima, Malbašić je rekao da se u protekle tri-četiri godine u prvu godinu studija
upisuje izmežu 15 i 20 brucoša, a da između četiri i sedam diplomira, te da nema hiperprodukcije kadrova,
nego se školuju inženjeri koji se u vrlo kratkom roku zaposle, što potvrđuju egzaktni podaci.

  Vršilac dužnosti načelnika Odjeljenja za društvene djelatnosti grada Prijedora Monja Kasalović
pozdravila je brucoše i njihovu odluku da upišu ovaj fakultet.
  "Grad je maksimalno otvoren za svaki oblik saradnje. Mi podržavamo Rudarski fakultet finansijskim
grantom, kao i memorandumom o saradnji kojim sufinansiramo smještaj za studente. Svaki student nam
je bitan, pogotovo što nam je svakim danom u Republici Srpskoj, a ne samo u Prijedoru, manje učenika i
u osnovnim i u srednjim školama, pa i studenata", navela je Kasalovićeva.
  Ona je izrazila nadu da će se to stanje promijeniti demografskim mjerama koje je pokrenula
predsejdnica Republike Srpske zajedno sa odgovarajućim mjerama u lokalnim zajednicama.
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